

# 國立成功大學土木工程學系特殊因素選課申請表

Course Addition Request Form

113學年度第1學期 (Fall 2024)

系所 Dept.		學位 Degree	<input type="checkbox"/> 學士 <input type="checkbox"/> 碩士 <input type="checkbox"/> 博士 Bachelor Master PhD
學號 Student ID No.		姓名 Name	
手機 Phone No.		事由 Reason	

加/棄選 (Enroll/Drop)	系號-序號 Course Code	科目名稱 Course Title	學分數 Credits	任課老師簽名 Prof Signature
<input type="checkbox"/> 加選(E) <input type="checkbox"/> 棄選(D)				
<input type="checkbox"/> 加選(E) <input type="checkbox"/> 棄選(D)				
<input type="checkbox"/> 加選(E) <input type="checkbox"/> 棄選(D)				
<input type="checkbox"/> 加選(E) <input type="checkbox"/> 棄選(D)				
<input type="checkbox"/> 加選(E) <input type="checkbox"/> 棄選(D)				
<input type="checkbox"/> 加選(E) <input type="checkbox"/> 棄選(D)				

備註：

1. **此選課表不適用通識課程 (A9)、體育課程 (A2)、軍訓課程 (A3)**  
This form is NOT suitable for adding Courses of General Education (A9), Courses of Physical Education (A2), and Courses of Military Training (A3).
2. 內容請填寫清楚，棄選無需授課老師簽名。  
please fill in the form correctly. Student won't need instructor's signature for dropping course.
3. 此表填妥後送所欲選修之學系(所)選課承辦人鍵入，系辦選課日期為**9月23日 09:00~ 9月25日 17:00**，逾時不候。  
Student shall complete course enrollment with a course addition request form through the office of the department/institute/program offering the course that is being applied for in accordance with classroom capacity and related regulations. Department office will enroll courses for students **from 9:00, September 23 to 17:00 September 25**. Please be punctual for submitting the form.
4. 請同學務必**9月30日下午5點前**上網確認加選課程是否正確，未確認者，日後若發現選課錯誤，不得有所異議。  
All students are required to review and conduct a final confirmation about their course selection online **before 17:00, September 30**. No course adjustment may be made at a later date.